

长沙市城乡规划局

长规函〔2014〕745号

长沙市城乡规划局 政府信息公开告知书

陈文忠同志：

本机关于2014年9月11日受理了您获取福源花园项目有关信息的申请，具体见《受理通知书》A（2014）第297号。

经查，您申请获取的政府信息属于公开范围。本机关所提供的政府信息包含以下内容：

2009年1月1日至今福源花园（开福寺路原9号，开福寺路109号）项目的《建设用地规划许可证》划（93）107号、《建设工程规划许可证》新建（94）13号、扩建（96）22号未在我局变更、撤销或注销。

特此告知。



长沙市城乡规划局办公室

2014年9月19日印发

Changsha City Urban and Rural Planning Bureau

Standard Letter [2014] No. 745

**Changsha City Urban and Rural Planning Bureau
Open Government Information Notice**

Comrade Chen Wenzhong:

On September 11, 2014, our department accepted your application to receive relevant information on the Fuyuan Garden Project. See “Acceptance Notice A (2014) No. 297” for details.

Upon investigation, the government information that you have requested falls within the scope of disclosure. Hence, our department is providing the following government information:

From January 1, 2009, to the present, Fuyuan Garden (originally at No. 9 Kaifushi Road, now at No. 109 Kaifushi Road) Project’s “Construction and Land Use Planning Permit” [Plan (93) No. 107], “Construction Project Planning Permit” [New Construction (94) No. 13], and Expansion [(96) No. 22)] have not been changed, revoked, or canceled at our bureau.

Hereby notified.

Changsha City Urban and Rural Planning Bureau
September 19, 2014
[Official seal of Changsha City Urban and Rural Planning Bureau]

Changsha City Urban and Rural Planning Bureau Office

Printed and Distributed: September 19, 2014